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    Komisia regionálneho rozvoja  

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 

 

Košice:  10. 08. 2020 

Číslo: 03156/2020/ORRUPZP - 29513 

 Vybavuje: Ing. Barbora Kováčová 
e-mail: barbora.kovacova@vucke.sk  

Telefón: 055/6196 658 

Mobil: 0948 640 017 
  

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 16. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 06.08.2020 

na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru č. 1 v  Košiciach 

zasadačka č. 310 (2. poschodie) 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  
3. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2020 

4. 2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2020 

5. Poskytnutie dotácií nad 3 300 EUR v zmysle § 5 ods. 6 Všeobecne záväzného nariadenia 

Košického samosprávneho kraja č. 3/2006  o poskytovaní dotácií v znení neskorších 

zmien a doplnkov  

6. Schválenie spolufinancovania projektu s názvom „Participatívny ekosystém na podporu 

revitalizácie medzi vidiekom a mestom prostredníctvom spolupráce v Dunajskom obeho-

vom biohospodárstve, GoDanuBio“ 

7. Prerokovanie iných aktuálnych materiálov a tém týkajúcich sa agendy regionálneho roz-

voja Košického samosprávneho kraja, ktoré súvisia s agendou regionálneho rozvoja  

8. Návrhy, podnety a požiadavky 

9. Rôzne  

a) Preskúmanie platného Územného plánu veľkého územného celku Košický kraj 

–  oznámenie a žiadosť o stanovisko. 

10. Záver 
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K bodu č. 1   

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

 

Vyjadrenie: Predseda komisie po privítaní prítomných členov komisie a hostí otvoril 16. 

rokovanie komisie. Z celkového počtu 25 členov komisie bolo prítomných 16 členov komisie, 

čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná. Uviedol, že zo 16. rokovania 

komisie sa vyhotovuje zvukový záznam výlučne pre účely zhotovenia zápisnice. Ďalej 

predseda komisie odovzdal slovo PhDr. Anne Heribanovej, vedúcej oddelenia organizačného, 

protokolu a zahraničných vzťahov, ktorá predstavila členom komisie vyvíjaný softvér, určený 

na online rokovanie komisie.  

Návrh programu rokovania komisie bol zaslaný e-mailom tajomníčkou komisie. Poprosil 

členov komisie o pripomienky alebo doplnenia k programu 

 

Diskusia: K programu rokovania komisie neboli pripomienky.  

 

Záver: schválenie predloženého programu rokovania. Predseda komisie požiadal členov 

komisie o  hlasovanie o programe.  

 

Uznesenie č. 27/2020  

Komisia schvaľuje program 16. rokovania komisie. 

 

Hlasovanie č. 1  

Prítomní: 16 

 

Za: 15 Proti: 0  Zdržal sa: 1 

Predseda komisie skonštatoval, že program 16. rokovania komisie bol schválený. 

 

K bodu č. 2: 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

 

Vyjadrenie: Predseda komisie požiadal Mgr. Ing. Tomáša Malatinca PhD. o uvedenie bodu.  

 

K bodu: Informatívna správa o  vybraných investičných aktivitách KSK k Informatív-

nej správe InoBat 

 

Požiadavka: Komisia žiada pripraviť koncepciu umiestňovania strategických parkov na úze-

mí Košického kraja. 

. 

Realizácia: požiadavka je v riešení. Mgr. Ing. Tomáš Malatinec, PhD. podal členom komisie 

doplňujúce informácie k požiadavke.  

 

K bodu: Rôzne 

Požiadavka: Komisia žiada o informatívnu správu k Agrokruhom  

 

Realizácia: Mgr. Ing. Tomáš Malatinec, PhD. informoval, že informácia bude predložená ako 

materiál na rokovanie Zastupiteľstva KSK v roku 2020.  

 

Požiadavka: Komisia  žiada o informáciu k platforme Potraviny z domoviny.  

 

Realizácia: požiadavka je v riešení. Mgr. Ing. Tomáš Malatinec PhD. podal členom komisie 
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doplňujúce informácie k požiadavke. 

 

Požiadavka: Komisia žiada Správu ciest KSK o harmonogram plánovaných opráv ciest na 

roky 2020 a 2021. 

 

Realizácia: Správa ciest KSK listom zo dňa 13. júla 2020 oznámila, že informácie 

o plánovaných stavebných úpravách budú zverejňované na webovej stránke SC KSK 

a dostupné verejnosti a budú podkladom pre rokovanie komisie. 

 

Diskusia:  Mgr. Ing. Tomáš Malatinec, PhD. odpovedal RNDr. Martinovi Smrčovi na otázky 

ohľadom regionálnej značky. Následne do diskusie sa zapojil JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský 

s viacerými podnetmi ohľadne informácií k platforme potraviny z domoviny, strategických 

parkov a ďalšie. Ing. Michal Kravčík, CSc. poprosil členov komisie o spoločné definovanie 

vízie komisie v oblasti regionálneho rozvoja, ktorá mu dlhodobo chýba.  

 

Záver: Komisia berie na vedomie plnenie uznesení a požiadaviek z komisie bez pripomienok. 

 

Uznesenie č. 28/2020  

Komisia berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení, úloh a požiadaviek.  

 

Hlasovanie č. 2  

Prítomní: 16 

 

Za: 13     Proti: 1    Zdržal sa: 2 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 3 

Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2020 

Vyjadrenie: Vedúci odboru financií predstavil materiál a informoval prítomných o plnení 

rozpočtu Košického samosprávneho kraja.  

 

Diskusia: K bodu rokovania komisie neboli pripomienky.  

 

Záver: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie 

podľa predloženého návrhu na uznesenie.  

 

Uznesenie č. 29/2020  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 

predloženého návrhu na uznesenie.. 

 

Hlasovanie č. 3  

Prítomní: 16 

 

Za: 16 Proti: 0  Zdržal sa: 1 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 4 

2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2020 

Vyjadrenie: Vedúci odboru financií predstavil materiál a informoval prítomných o návrhoch 

na úpravu rozpočtu.  
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Diskusia: Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo odpovedal JUDr. Mgr. Ladislavovi Rovinskému 

ohľadom postupu Úradu Košického samosprávneho kraja v prípade znižovania finančných 

prostriedkov pre jednotlivé organizácie. Znižovanie finančných prostriedkov bolo 

analyzované pričom s organizáciami v zriaďovateľskej pôsobnosti prebiehala aktívna diskusia. 

Hlavným cieľom bolo udržať chod jednotlivých organizácií a siahať len na tie finančné 

prostriedky, ktoré ich neobmedzia v ich činnosti. Zároveň sa nesiahalo ani na finančné 

prostriedky rozbehnutých projektov Úradu Košického samosprávneho kraja.  

 

Záver: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie.  

 

     (Medzitým prišli 2 členovia komisie – 18 prítomných) 

 

Uznesenie č. 30/2020  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 4  

Prítomní: 18 

 

Za: 17 Proti: 1  Zdržal sa: 0 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 5 

Poskytnutie dotácií nad 3 300 EUR v zmysle § 5 ods. 6 Všeobecne záväzného nariadenia 

Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších 

zmien a doplnkov 

Vyjadrenie: Vedúci odboru financií predstavil materiál a informoval prítomných o sumách 

vyčlenených na dotácie a o počte žiadostí, ktoré boli prijaté na Úrade Košického 

samosprávneho kraja. Zároveň informoval, že komisia regionálneho rozvoja v rámci svojho 

programu prerokováva 2 žiadosti.  

 

Diskusia: Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo odpovedal doc. RNDr. Petrovi Solárovi, PhD. 

ohľadom postupu a kritérií za akých sú dotácie udeľované a aká je činnosť jednotlivých 

odborov a komisií v prípade definovania stanoviska k predloženým žiadostiam. Zároveň 

odpovedal Ing. Dušanovi Tomaškovi, MBA, na jeho otázky týkajúce sa finančného 

prerozdelenia dotácií.  

 

Ing. Jozef Magda a Ing. Jozef Želinský požiadali o doplňujúce informácie k projektu Spiš 

EXPO, na ktoré dostali odpoveď. 

 

Doc. RNDr. Peter Solár, PhD. navrhol zmenu na financovanie za účelom podpory oboch 

predložených žiadostí. Ing. Dušan Tomaško, MBA a Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo 

informovali, že miestne komunikácie by nemali byť predmetom dotácií keďže sú 

v kompetencií miestnej samosprávy.  

 

JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský sa informoval ohľadom pravidiel za akých sú žiadosti 

prerozdeľované. Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo odpovedal na jeho otázku. Mgr. Ing. Tomáš 

Malatinec, PhD. a doplnil vedúceho odboru financií a informoval prítomných, prečo odbor 
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regionálneho rozvoja, územného plánovania a životného prostredia prijal tieto stanoviská 

a upozornil aj na nízku kvalitu prichádzajúcich žiadostí o dotácie.  

 

Ing. Michal Kravčík, CSc. sa opýtal pána poslanca JUDr. Mgr. Ladislava Rovinského na 

doplňujúce otázky k žiadosti Beach Plaza, ktorú podala mestská časť Košice západ. 

 

Dipl.-Kfm. Ing. Michal Demo informoval prítomných členov, že žiadosti spolu so 

stanoviskom príslušných odborov boli súčasťou pozvánky na 16. zasadnutie komisie 

regionálneho rozvoja.  

 

Ing. Miloš Barcal požiadal o doplňujúce informácie ako prebieha financovanie, keďže 

niektoré žiadosti požadujú dotácie na už zrealizované podujatia. Dipl.-Kfm. Ing. Michal 

Demo informoval, že refundácia je v rámci poskytnutia dotácií oprávnená. Zároveň Ing. Pavol 

Bečarik podal doplňujúce informácie k organizácií a k tomuto podujatiu.  

 

     (Medzitým odišiel 1 člen komisie – 17 prítomných) 

 

Záver: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie.  

 

Uznesenie č. 31/2020  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 5  

Prítomní: 17 

 

Za: 14 Proti: 0  Zdržal sa: 3 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č. 6 

Schválenie spolufinancovania projektu s názvom „Participatívny ekosystém na podporu 

revitalizácie medzi vidiekom a mestom prostredníctvom spolupráce v Dunajskom obe-

hovom biohospodárstve, GoDanuBio“ 

Vyjadrenie: Vedúci odboru regionálneho rozvoja, územného plánovania a životného 

prostredia informoval o predkladanom projekte, jeho cieľoch, výške rozpočtu a aktivitách.  

 

Diskusia: K materiálu neprebehla diskusia.  

 

          (Medzitým odišiel 1 člen komisie – 16 prítomných) 

 

Záver: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie.  

 

Uznesenie č. 32/2020  

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť podľa 

predloženého návrhu na uznesenie. 

 

Hlasovanie č. 6  

Prítomní: 16 
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Za: 14 Proti: 0  Zdržal sa: 2 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č.7 – Bod z plánu úloh 

Prerokovanie iných aktuálnych materiálov a tém týkajúcich sa agendy regionálneho 

rozvoja Košického samosprávneho kraja, ktoré súvisia s agendou regionálneho rozvoja  

Vyjadrenie: Mgr. Ing. Tomáš Malatinec, PhD. informoval o aktuálnej agende odboru 

s dôrazom na prípravu nového strategického dokumentu Regionálnej inovačnej stratégie.  

 

Diskusia: K materiálu neprebehla diskusia.  

 

Záver: Komisia zobrala bod z plánu úloh na vedomie.  

 

Uznesenie č. 33/2020  

Komisia zobrala bod z plánu úloh na vedomie 

 

Hlasovanie č. 7  

Prítomní: 16 

 

Za: 16 Proti: 0  Zdržal sa: 2 

Návrh bol schválený. 

 

K bodu č.8 

Návrhy, podnety a požiadavky 

Diskusia: Členovia Komisie regionálneho rozvoja nemali žiadne návrhy, podnety ani 

požiadavky.  

 

K bodu č. 9  

Rôzne - Preskúmanie platného Územného plánu veľkého územného celku Košický kraj 

–  oznámenie a žiadosť o stanovisko 

Vyjadrenie: Ing. arch. Anna Mareková informovala, že v zmysle platnej legislatívy je potrebné 

raz za 4 roky preskúmať platnosť územnoplánovacej dokumentácie. Cieľom preskúmania je 

zistenie súladu územného plánu regiónu s platnou legislatívou, s rozvojovými dokumentmi 

ústredných orgánov štátnej správy a samosprávy. Referát územného plánovania začal takéto 

preskúmanie oslovovaním subjektov ako sú štátne orgány, správcovia technickej a dopravnej 

infraštruktúry, mestá a obce Košického kraja, dotknuté susedné regióny. V rámci úradu sú 

oslovené jednotlivé odbory so žiadosťou, či platný územný plán je v súlade s ich zámermi, 

požiadavkami a strategickými dokumentmi. Od jednotlivých komisií Zastupiteľstva KSK sa 

očakáva stanovisko z pohľadu nimi riešených otázok k platnému územnému plánu kraja. 

Výsledkom preskúmania môžu byť tri varianty a to: súčasný stav Územného plánu veľkého 

územného celku Košický kraj vyhovuje, je potrebné obstarať jeho zmeny, alebo nový územný 

plán kraja. Proces preskúmania začne od 14.08.2020 do 30.9.2020, pre odbory úradu do 

2.10.2020. Na zasadnutí v septembri by mali jednotlivé komisie prijať stanovisko 

s odporučením variantu.  

 

Diskusia: K materiálu diskutovali JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský , Ing. Michal Kravčík, CSc , 

ktorí predbežne definovali zoznam kľúčových dokumentov a podnetov, na ktoré netreba 

zabudnúť, ako napr.:  
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• Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja  

• Umiestnenie strategických parkov  

• Program obnovy krajiny 

• Územná stratégia 

 

Záver: Komisia zobrala bod z bodu rôzne na vedomie.  

 

K bodu č. 10: 

Záver 

Predseda komisie Ing. Dušan Tomaško, MBA konštatoval, že program rokovania komisie bol 

vyčerpaný, poďakoval prítomným za účasť a uviedol, že ďalšie rokovanie komisie sa 

uskutoční o 8.10.2020 o 14:00 hod. na Úrade Košického samosprávneho kraja v zasadačke 

č. 310 sídla Úradu KSK. 

 

 

 

 

 

 

.................................................... 

Ing. Barbora Kováčová  

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Dušan Tomaško, MBA 

predseda komisie 

 
 


